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Z A P I S N I K 

s 91. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 12. prosinca 2014. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 

imovinu, prostorno uređenje i promet, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC 

Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, 

Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Dario Medvedec umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina 

Petranović. 

 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Prioritet je sjednica Gradskog vijeća za koju su izrađene potrebne odluke, materijal je 

proslijeđen vijećnicima i članovima odbora. 

- Vezano za zemljišne zajednice provode se kontakti te je dogovoreno da se 30. siječnja 

organizira stručno predavanje u Delnicama. 

- Izrađen je materijal koji se odnosi na zahtjev gospodina Mancea. 

- Obavljaju se pripremne radnje vezane uz predstojeće izbore. 

- Za siječanj će se definirati termin pristupanja povelji a na temu civilnog društva. 

- Što se tiče stručnog osposobljavanja dvije kandidatkinje su odustale dok je za jednu 

kandidatkinju zahtjev ocijenjen negativno. 

- Napravljeno je novo rješenje o imenovanju povjerenstva za sanjkanje. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Na Supilovoj ulici dovršavaju se radovi, danas ide asfaltiranje trotoara kod semafora, pred 

starom šumarskom školom i kućom „Rački“. Na trgu, na fontani su postavljeni šatori kako bi 

prostor bio grijan da bi se radovi dovršili. Fontana bi u utorak trebala biti puštena u rad sa 

svim svjetlosnim i vodenim efektima. Pokrenut je postupak nabave klupa, potpisana je 

građevinska knjiga. Ugovor o sufinanciranju radova od PGŽ još nismo dobili. 

- Napisana je Odluka o upravljanju objektima u vlasništvu Grada. 

- Prikuplja se dokumentacija vezana tužbu Betona Lučko. 

- Pripremaju se materijali za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Problem pojave žohara u Brodu na Kupi odnosno u Gustom Lazu u 15 objekata. Obaviještena 

je sanitarna inspekcija, napravljen je uviđaj, trošak dezinsekcije iznosi 8.000 kuna s PDV-om. 

Grad ima ugovor s Veterinarskom stanicom Crikvenica ali samo za dezinsekciju javnih 



površina. Problem je što se žohari množe, donose u školu. Zavod za javno zdravstvo i Centar 

za socijalnu skrb su se ogradili i nema tko drugi izvršiti dezinsekciju nego Grad. 

- Danas će se montirati video nadzor – probna kamera – na trgu. 

- Poslat će se zahtjev za građevnu dozvolu za nadstrešnicu obitelji Andrić. 

- Gradonačelnik je zatražio da se obavijesti gospodin Remo Malnar, koji je dobio djelomično 

rješenje Službe za imovinsko pravne poslove za povrat prostora u prizemlju i stana na katu u 

Supilovoj ulici broj 9 u Delnicama, da u gruntovnici izvrši promjenu vlasništva. 

 

DARIO MEDVEDEC 

- Klizalište radi, ovog vikenda očekujemo mađioničara i još dosta sadržaja, suradnja s Gradom 

je odlična. 

- Danas završava javna nabava i očekuju se ponude za svlačionice. U međuvremenu se 

prikupljaju posebni uvjeti za glavni projekt kako bi se uputio zahtjev za građevnu dozvolu. 

- Zamolio je pisani dokument o prihvaćanju koncepcije za 4 atletske staze. 

- GSC se, u dogovoru s Kuglačkim klubom, kandidirao za prvenstvo parova koje će se održati u 

prosincu. 

- Realiziran je projekt u kojem je 60 studenata građevinskog smjera obišlo sve naše objekte i 

rezultate njihovih seminarskih radova imat ćemo prilike prezentirati u veljači sljedeće godine. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Obavljena je registracija vozila. 

- Dovezen je konj za potrebe adventa. 

- Rad s košarom na kićenju jelke kod HŠ Delnice. 

- Uređuje se prostor za teretanu. 

- Bila je jedna intervencija ispumpavanja. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Pokrenut je postupak za izbor novih članova Upravnog vijeća. 

- Održan je roditeljski sastanak za sve skupine. 

- U srijedu će se održati sastanak Odgajateljskog vijeća. 

- Od Lidla je dobivena donacija u vidu dvorca za napuhavanje. Djeca pripremaju prigodan 

program za Lidl. 

- Raspisan je natječaj za odgajatelja na neodređeno vrijeme te za spremačicu na određeno 

vrijeme. 

 

MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Održana je Skupština TZ. 

- TZ Gorskog kotara bile su na sajmu u Rijeci. Jedan dan dežurala je volonterka naše TZ. 

- Poziva sve na sadržaje adventske bajke. Sljedeći tjedan očekuju se 4 vlaka te jedan veći u 

subotu. Hrvatska televizija uživo će snimati za emisiju Županijska panorama najavu 

događanja. 

- Kolegica Vučenik završava s radnim odnosom u ponedjeljak. 

- Plaćeni su računi, urudžbirani dokumenti jer ima dosta zaostataka. 

- Poslan je zahtjev za volontere. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Dovršava se betoniranje grobnih mjesta, danas se zatvara voda na grobljima. 

- Pomoć oko adventa za koji su pripremljene baklje. 

- Uređen je „trokut“ na ulasku u Delnice. 

- Nogostupi se redovito čiste, održavaju se usisavačem. 

- Obavljaju se pripreme za zbivanja u Radničkom domu. 

- Gordana Piskač navodi da bi u prostoru stare kapelice trebalo napraviti niz polica gdje bi se 

odložila eshumirana tijela kako bi se oslobodila grobna mjesta. 



- Prije nekoliko godina vatrogasci su izrazili želju da se na groblju napravi betonski dio na 

kojem bi oni stavili vatrogasni znamen kao spomen na sve pokojne vatrogasce. Razmišljalo se 

o lokaciji ispred kosturnice. Gradonačelnik navodi da je ono što rade vatrogasci hvale vrijedno 

i vrijedno poštovanja, ali za spomen obilježja moraju postojati uvjeti i mora biti zadovoljena 

određena procedura. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Odbijene su žalbe MORH-a na 6 rješenja za obnovu postupka 

- Dovršava se materijal za dio proračuna koji je vezan za Odsjek. 

- Krenulo se sa sanacijom klizišta u Razlogama, prostor je tamponiran i obilježen vertikalnom 

signalizacijom. 

- Organizirano je čišćenje propusta zbog kojih dolazi do klizišta u Biljevini. 

- Stanje u Gustom Lazu je alarmantno, kontaktirana je higijensko epidemiološka služba. 

- Izrađuje se horizontalna signalizacija na cijeloj Supilovoj ulici te pred Hotelom „Risnjak“. 

Horizontalna signalizacija postavljena je i na Trgu 138. brigade koja je ponovo jednosmjerna 

o čemu je dana obavijest na Radio „Gorski kotar“. 

- Kako bi se mogao postaviti kamen na fontani postavljeni su šatori s grijalicama. 

- Ljudi se polako privikavaju na parkiranje, prometno redarstvo redovito je na terenu. 

- Zajedno s Risnjakom radi se na postavljanju natpisa ulica. 

- Što se tiče naknada za nezakonito izgrađene zgrade izdana su 183 rješenja, a s te osnove 

prihodovano je cca 52.000 kuna. Uglavnom se radi o pomoćnim zgradama. 

- Radilo se na sređivanju zemljišta, izdani su posebni uvjeti za svlačionice na klizalištu, izdana 

je potvrda glavnog projekta u Crnom Lugu, izvršena legalizacija mrtvačnice te napravljeno 

izvješće za elementarnu nepogodu. 

- U ovoj je godini u JUO zaprimljeno 1622 nova predmeta od čega se 992 odnose na komunalni 

odjel. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Posjećeni su štićenici staračkog doma. 

- Dogovara se održavanje jezične radionice engleskog jezika. Radilo bi se s djecom osnovne i 

srednje škole. 

- Odrađene su dvije radijske emisije. 

- Prisustvovanje stručnom skupu u Gradskoj knjižnici Rijeka s temom knjižničnih usluga za 

djecu i mlade. 

- Radi se na zaštiti građe, stručenju uskladištene i donirane građe, uređen je izlog knjižnice. 

- Sutra će se, na kreativnoj radionici, izrađivati čestitke. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Obzirom na sjednicu Gradskog vijeća završavaju se materijali vezani uz rebalans i proračun. 

- Udruga gradova poslala je Ustavnom sudu, na procjenu ustavnosti, izmjene Zakona o 

financiranju JLS i o porezu na dohodak. 

- Kolega Majnarić bavi se obnovljivim izvorima energije i energetskom učinkovitosti za što 

priprema podatke za apliciranje na strukturne fondove. Obavlja i poslove vezane uz projekt E-

županija. 

- Prisustvovanje sjednici Odbora za financije. 

 

 

 

Dovršeno u 9,10 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


